


	Notice of intent to make a determination 
Wemotaci Residential Development – Public Comments Invited 
September 5th 2019 – Indigenous Services Canada must determine whether the proposed Wemotaci Residential Development, located in Wemotaci is likely to cause significant adverse environmental effects. To help inform this determination, Indigenous Services Canada is inviting comments from the public respecting that determination. 
Written comments must be submitted by October 5th 2019 to: 
Mélanie Talbot
320, St-Joseph Street East, 3rd Floor
Office 400
Québec, (Québec) G1K 9J2
 
Melanie.talbot@canada.ca
The Proposed Project 
The project consists of a residential development of 55 single-family residential units, which would be served by water, domestic sewer and storm sewer services. The impacted area represents approximately 27.6 hectares of land.

	
Avis public 
Développement résidentiel Wemotaci – Période de consultation publique 
5 Septembre 2019 – Services aux Autochtones Canada doit déterminer si le projet proposé Développement résidentiel Wemotaci, situé à Wemotaci est susceptible d’entrainer des effets négatifs importants sur l’environnement. 
Les commentaires écrits peuvent être présentés d’ici le 5 octobre 2019 à : 
Mélanie Talbot
320, rue St-Joseph Est, 3e étage
Bureau 400
Québec, (Québec) G1K 9J2

Melanie.talbot@canada.ca
Le projet 
[bookmark: _GoBack]Le projet consiste en un développement résidentiel de 55 unités d’habitation de type unifamilial, lesquelles seraient desservies par les services d’aqueduc, d’égout domestique et d’égout pluvial. La superficie impactée représente approximativement 27,6 hectares de terrain.
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